
Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri

Til: Fødevareministeren

Dato: 12. april 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FLF alm. del

Spørgsmål 341
Ministeren bedes oplyse, hvorfor ministeren - på trods af Fødevarestyrelsens
og Fødevareministeriets egen indstilling i Arbejdsgrupperapporten fra 2010 ve-
drørende initiativer til øget kontrol af dyresundhed og dyrevelfærd hos pelsdy-
ravlere og det faktum, at der, jf. ministerens egne oplysninger til udvalget under
samrådet den 16. marts 2011, er sket en halvering af andelen af pelsdyravlere,
der ved velfærdskontrollen i 2010 blev tildelt en myndighedsreaktion for forkert
håndtering af skadede dyr sammenlignet med kontrollen af minkfarme i 2009 –
nu alligevel i den nye bekendtgørelse om obligatorisk sundhedsrådgivning på
minkfarme har besluttet ikke at indføre den hensigtsmæssige og anbefalede
ændring af reglerne for perioden for medicinordinering?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Bjarne Laustsen (S).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Bjarne.Laustsen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen
formand
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